
Natuurlijk Nieuwkoop heeft vragen aangekondigd voor het vragen half uur – BR 28-3 
over parkeermogelijkheden centrum Nieuwkoop zonder mobiele terassen 
 
 
[…] “Het is iets meer dan 1 jaar geleden dat de raad heeft ingestemd met het budget voor de 
uitvoering van het centrumplan Nieuwkoop. Doel van dit plan is onder andere het centrum de 
huiskamer van Nieuwkoop te maken door het plein te vergroenen, verblijfsplekken te creëren 
en het parkeren te beperken. Ook is er ruimte gecreëerd voor een mobiel terras. 
 
Tijdens de behandeling van dit voorstel is naar aanleiding van een motie van SGP-CU door 
de portefeuillehouder het volgende toegezegd: " Wethouder Ingwersen zegt toe dat meer 
parkeren mogelijkheden op momenten dat er geen mobiele terrassen er niet zijn worden 
onderzocht. Middelen om te schuiven in de parkeerdruk worden gezocht.”** 
 
**citaat uit de vastgestelde besluitenlijst van de besluitvormende vergadering van 23 februari 
2023 (agendapunt 15, raadsvoorstel ‘goedkeuring budget uitvoering centrumplan 
Nieuwkoop’)  
[griffier: Dit betreft de toezegging #42 van de toezeggingenlijst, die van de agendacommissie 
de status ‘afgerond’ heeft gekregen]  

Het centrum van Nieuwkoop kent helaas weer de nodige leegstand en afname van het aantal 
detaillisten. Ook is het mobiele terras niet langer in gebruik en zal naar wij hebben begrepen 
ook niet meer terugkomen. 

Tijdens de rondvraag van de besluitvormende raad van 28 maart aanstaande willen wij graag 
antwoord op de volgende vragen: 

1. Heeft het onderzoek naar meer parkeermogelijkheden op momenten dat er geen 
mobiele terrassen zijn plaatsgevonden? 

2. Wat is de uitkomst van dit onderzoek? 
3. Klopt het dat de huidige ondernemer het mobiele terras niet meer in gebruik gaat 

nemen en zo ja, bent u in gesprek met andere ondernemers om het terras terug te 
laten keren? 

4. Het centrumplan heeft als doel het behouden van detaillisten in het centrum. Hoe kijkt 
u aan tegen de terugloop en welke acties lopen er om dit tegen te gaan? 

5. Is de centrummanager nog actief in Nieuwkoop en zo ja, wat zijn de komende acties 
om het centrumplan te laten slagen?” […] 

 
 


